
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO OESTE

Nº de Acta: 8

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 27 Noviembre 2023

Hora inicio/fin: 19:30 / 21:00

Lugar: Tenencia Alcaldía Oeste

Miembros asistentes:

D. Vicent Francesc Sales Mateu
D. José Luís López Ibáñez
Dª. Belén Náger Escorihuela
D. Gerard Corella Aymerich
D. Jesús Pérez Almazán
Dª. Anunciación Láinez  
D. Pascual Barreda Martínez
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Pablo Ibañez García
Dª. Concepción Guillamón Albalate

M  iembros ausentes:  

D. Luciano Ferrer Pons
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual
D. José Vte. Álvarez Miravet

Presidente (PP)
Concejal (PSOE)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (PP)
Vocal (PSOE)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
A. Veinal i Esportiva Venta Nova
AVV La Choquera

EXCUSA AUSENCIA (*)

Vicepresidente (VOX)(*)
AMPA Ceip Vicente Artero (*)
AVV El Saboner (*)

Secretaria:
Yolanda Bayot Edo

Por la Presidencia se declara abierta la sesión, procediéndose a tratar el orden del 
día establecido:  

  1º.-  APROBACIÓN  DE  LA ACTA DE  LA JUNTA DEL DISTRITO  OESTE 
CELEBRADA EL 30 DE OCTUBRE DE 2023.

Se aprueba el acta ordinaria de la Junta del Distrito Oeste celebrada el 30 de 
Octubre de 2023, por unanimidad de los miembros de la Junta.
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2º.- INFORME DEL PRESIDENTE.

El  Sr  Presidente  informa  que  al  mismo  tiempo  se  celebrará  el  Consejo 
Extraordinario con motivo de la aprobación de los Presupuestos Participativos “Decidim 23-
24”, y al final de la Junta de Distrito se sumarán las votaciones realizadas por los miembros 
asistentes al Consell Extraordinario.

3º.- RESOLUCIÓN DE PROPUESTAS.

Por parte de la Secretaria de la Junta del Distrito Oeste se procede a la lectura de 
las contestaciones realizadas por los diferentes negociados del Ayuntamiento de Castellón.

4º.- RUEGOS Y PREGUNTAS.

El  Sr.  Jesús  Pérez,  vocal  del  PP,  informa  que  las  luces  que  hay  sobre  el 
pavimento del Puente Europa muchas de ellas no funcionan y que dicho pavimento está 
muy  deteriorado.  Dichas  luces  están  en  los  pasos  de  peatones,  en  los  extremos  del 
puente. 

En la  calle  Jesús Martín  Marti,  una vez  se ha cruzado el  Puente  Europa,  en 
dirección a Mercadona, el primer cruce a la izquierda no hay paso de peatones, por lo que 
se debería pintar uno.

En  la  misma  calle  Jesús  Martín  Marti,  a  la  altura  del  número  9  hay  dos 
contenedores de basura instalados bajo de la acera, solicita que se suban sobre la misma, 
de esta forma se puede ganar estacionamiento y facilitaría que la gente con discapacidad 
no tuviera que bajar de la acera para tirar la basura.

Solicita más presencia Policial,  ya que hay muchos vehículos estacionados en 
doble fila  o incluso encima de la  acera,  sobre todo en los alrededores de los bares y 
Mercadona.

En el Parque Carmen Albert denuncia que hay muchos perros que van sueltos por 
el parque, sobre todo a partir de las 20:30 aproximadamente, dichos perros entran dentro 
del lago, y en ocasiones se enfrentan a otros perros que si que van atados. Solicita que se 
persone la policía para advertir que no es correcto que el perro vaya suelto por el parque.

El Sr. Jose Luís López, Concejal (PSOE), informa que las obras de reforma de 
delante de la Parroquia San José Obrero están paradas desde hace una o dos semanas.

La Sra. Concepción Guillamón, representante de la AVV La Choquera, reitera 
la limpieza del Barranco Almela.

Solicita una nueva reunión por el tema del autobús de montaña, para estudiar las 
posibles paradas entre todos los vecinos.

Reitera  la  petición  de  que  se  instale  cámaras  de  seguridad  delante  de  los 
contenedores, para prevenir el vertido incontrolado de enseres y demás basura. Ya fue 
solicitado por registro de entrada número 26467, y en varias ocasiones por SMC.

Reitera la petición de que se cambien dos espejos que están rotos, uno en la 
entrada de la urbanización en la calle Molí d’ Oli, frente al número 10 aproximadamente.

Solicita que se instalen papeleras en toda la urbanización.
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Solicita una placa con la dirección de la calle aprobada recientemente, Calle Cova 
de les Meravelles.

Informa  que  es  necesario  la  instalación  de  más  farolas  en  la  urbanización, 
concretamente dos unidades en la calle Molí d’ Oli y una farola más al final de la calle 
Cepet.

Reitera la petición de que en la rotonda donde se encuentra La Gaspara, llevan un 
tiempo sin iluminación, solicita que nos pongamos en contacto con Consellería o con el 
Ayuntamiento de Borriol para que se vuelva a iluminar dicha rotonda.

El Sr. Pascual Barreda, representante de la AVV Grupo Roser, Ctra Borriol y 
adyacentes,  solicita  información  acerca  del  proyecto  aprobado  por  los  Presupuestos 
participativos del año 2019, referente al alumbrado del Camí Collet.

Informa que en el Camí Collet, a la altura del Grupo Roser, hay conductos de 
telefonía que están enterrados, por lo que solicita que los postes de madera existentes, 
junto con los cables se retiren.

En Marzo de 2023, se aprobó el nombre del Parque del Roser,  y que a estas 
fechas todavía no se ha cambiado el azulejo con el nuevo nombre del parque.

Reitera la  petición  de que se instalen placas reflectantes en los  postes  de la 
Cuadra Segunda desde el Grupo San Agustín hasta el grupo Roser.

Solicita que se instale una parada de bicicas en el Grupo Roser.

Reitera la petición de que se realicen rebajes de bordillos en el Parque del Roser, 
concretamente por la parte del Camí Collet (frente a Marilac) y la parte interior que da a las 
viviendas.

Solicita anclajes en los contenedores de basura entre Camí Mestrets y Cuadra 
Segunda.

La  Sra.  Anunciación  Láinez,  vocal  del  PSOE,  solicita  que  se  sustituya  los 
bordillos  de  la  Avda.  Espronceda  llegando  a  la  Plaza  Donoso  Cortés,  ya  que  en  la 
actualidad  el  bordillo  que  hay  es  de  azulejo,  de  un  color  oscuro,  que  se  rompe  con 
facilidad, se deberían revisar todos los bordillos de la misma avenida.

Comenta que la Asociación de Vecinos Racó de Mercader solicita una caseta de 
madera para instalarla en la parcela comunitaria. Incluso pregunta si se podría aprovechar 
la caseta que se retiró de Penyeta Roja. El representante del PSOE, D. Jose Luís López 
informa que la caseta de Penyeta, cuando se desmontó, se rompió toda, puesto que no 
estaba en condiciones y que ya no existe.

El  Sr.  Pabo  Ibañéz,  representante  de  A.  Veinal  i  Esportiva  Venta  Nova, 
comenta que con el anterior gobierno se le dijo que estaban aprobados unos juegos para 
llevarlos a la Urbanización de la Choquera, que en el caso de que sobraran, le pondrían 
algo más a Venta Nova, esta información se la facilitó o Tomás Fabregat o Juan Carlos 
Sanchis. En la Choquera todavía no han instalado ningún aparato de gimnasia. 

Solicita  la  necesidad  de  instalar  luz  en  el  carril  bici  de  la  Ctra.  Alcora, 
concretamente el tramo que ya está hecho. C
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Reitera la petición de que se realice el rebaje de bordillo, donde está la parada de 
autobús en Venta Nova, dirección Castellón, ya que hay un niño con discapacidad que 
todas las mañanas tiene necesidad de ir al autobús. 

El Sr. Gerard Corella, vocal (Alcaldía), solicita que en Benadresa se limpie de 
hierbas las cunetas de Cuadra Breva, Camino Viejo de Ribesalbes, … 

En la Cuadra la Breva, frente al número 45, informa que es necesario hacer un 
rebaje de bordillo, ya que en esa calle vive una niña con discapacidad. Además solicita que 
se asfalte toda la calle, puesto que es una calle principal donde circulan muchos vehículos 
y transporte público.

En la Avda. Alcora, entre la calle Gandía y la calle Taronger, los árboles existentes 
están muy poblados y eso hace que las ramas tapen la luz de las farolas y ese tramo 
siempre esté oscuro.

La Sra. Belén Náger, vocal (Alcaldía), informa que en el mismo Puente Europa 
hay muchas cucarachas. 

Pregunta  si  hay  algún  tipo  de  reglamento  u  ordenanza  que  regule  el  uso  de 
patinetes y al mismo tiempo de bicicletas.

En la Ciudad del Transporte, informa que los panes que delimitan el carril bici son 
muy grandes y eso hace que muchas veces dañen los vehículos.

El Sr. Pedro Bermúdez, representante de la AVV Grupo Reyes y Ctra. Alcora, 
solicita que la Plaza Reyes 2000 se pinte el pavimento de color verde y al mismo tiempo 
solicita que se instale una fuente de pulsador, puesto que ya está hecha la instalación. 

En la calle Maestro Alonso número 9, solicita que se retire el pintado por reserva 
de estacionamiento para discapacitados, puesto que el vecino que vivía en ese domicilio, 
ya ha fallecido.

Propone la idea de que se le de el nombre de alguna calle a D. Miquel Soler, por 
ser una persona apreciada, tanto en el mundo de la política como pertenecer al grupo de 
música “Els Llauradors”, además de ser durante unos años Presidente del Distrito Oeste. 
Se abre debate sobre ello, en la que dice una parte que no ven correcto que se nombre de 
políticos a las calles de la Ciudad.

Y no habiendo mas asuntos que tratar, se levanta la sesión, siendo las veintiuna 
horas, extendiéndose de ella la presente acta, que firman el Presidente y la Secretaria de 
la Junta, en el lugar y fecha al principio expresados.
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ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE OEST

Núm. d'Acta: 8

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 27 Novembre 2023

Hora inicie/fi: 19:30 / 21:00

Lloc: Tinença Alcaldía Oest

Membres assistents:

D. Vicent Francesc Sales Mateu
D. José Luís López Ibáñez
Dª. Belén Náger Escorihuela
D. Gerard Corella Aymerich
D. Jesús Pérez Almazán
Dª. Anunciación Láinez  
D. Pascual Barreda Martínez
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Pablo Ibañez García
Dª. Concepción Guillamón Albalate

M  embr  e  s absents:  

D. Luciano Ferrer Pons
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual
D. José Vte. Álvarez Miravet

Presidente (PP)
Concejal (PSOE)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (PP)
Vocal (PSOE)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
A. Veinal i Esportiva Venta Nova
AVV La Choquera

EXCUSA ABSÈNCIA (*)

Vicepresidente (VOX)(*)
AMPA Ceip Vicente Artero (*)
AVV El Saboner (*)

Secretària:
Yolanda Bayot Edo

Per la Presidència es declara oberta la sessió, procedint-se a tractar l'ordre del dia 
establit:  

 1r.-  APROVACIÓ  DE  L'ACTA  DE  LA  JUNTA  DEL  DISTRICTE  OEST 
CELEBRADA EL 30 DE OCTUBRE DE 2023.

S'aprova l'acta ordinària de la Junta del Districte Oest celebrada el 30 de Octubre 
de 2023, per unanimitat dels membres de la Junta.

2n.- INFORME DEL PRESIDENT.

El Sr President informa que al mateix temps se celebrarà el Consell Extraordinari 
amb motiu de l'aprovació dels Pressupostos Participatius “Decidim 23-24”, i al final de la 
Junta de Districte se sumaran les votacions realitzades pels membres assistents al Consell 
Extraordinari.
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3r.- RESOLUCIÓ DE PROPOSTES.

Per part de la Secretària de la Junta del Districte Oest es procedix a la lectura de 
les contestacions realitzades pels diferents negociats de l'Ajuntament de Castelló.

4t.- PRECS I PREGUNTES.

El  Sr.  Jesús Pérez,  vocal  del  PP,  informa que les  llums que hi  ha  sobre  el 
paviment  del  Pont  Europa  moltes  d'elles  no  funcionen  i  que  este  paviment  està  molt 
deteriorat. Estes llums estan en els passos de vianants, en els extrems del pont. 

Al carrer Jesús Martín Marti, una vegada s'ha creuat el Pont Europa, en direcció a 
Mercadona, el primer encreuament a l'esquerra no hi ha pas de vianants, per la qual cosa 
s'hauria de pintar un.

En  el  mateix  carrer  Jesús  Martín  Marti,  a  l'altura  del  número  9  hi  ha  dos 
contenidors de fem instal·lats baix de la vorera, sol·licita que es pugen sobre esta, d'esta 
manera es pot guanyar estacionament i facilitaria que la gent amb discapacitat no haguera 
de baixar de la vorera per a tirar el fem.

Sol·licita més presència Policial, ja que hi ha molts vehicles estacionats en doble 
fila o fins i tot damunt de la vorera, sobretot als voltants dels bars i Mercadona.

Al Parc Carmen Albert denuncia que hi ha molts gossos que van solts pel parc, 
sobretot  a  partir  de  les  20.30  aproximadament,  estos  gossos  entren  dins  del  llac,  i  a 
vegades s'enfronten a altres gossos que si que van lligats. Sol·licita que es persone la 
policia per a advertir que no és correcte que el gos vaja solt pel parc.

El Sr. Jose Luís López, Regidor (PSOE), informa que les obres de reforma de 
davant de la Parròquia San José Obrer estan parades des de fa una o dues setmanes.

La Sra. Concepción Guillamón, representant de l'AV La  Joquera,  reitera la 
neteja del Barranc Almela.

Sol·licita una nova reunió pel tema de l'autobús de muntanya, per a estudiar les 
possibles parades entre tots els veïns.

Reitera la petició que s'instal·le càmeres de seguretat davant dels contenidors, per 
a previndre l'abocament  incontrolat  d'estris  i  altre  fem.  Ja va ser  sol·licitat  per  registre 
d'entrada número 26467, i en diverses ocasions per SMC.

Reitera la petició que es canvien dos espills que estan trencats, un en l'entrada de 
la urbanització al carrer Vaig moldre d’ Oli, enfront del número 10 aproximadament.

Sol·licita que s'instal·len papereres en tota la urbanització.

Sol·licita una placa amb l'adreça del carrer aprovat recentment, Carrer Cova dels 
Meravelles.

Informa  que  és  necessari  la  instal·lació  de  més  fanals  a  la  urbanització, 
concretament dues unitats al carrer Vaig moldre d’ Oli i  un fanal més al final del carrer 
Cepet.
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Reitera la petició que en la rotonda on es troba La Gaspara, porten un temps 
sense  il·luminació,  sol·licita  que  ens  posem  en  contacte  amb  Conselleria  o  amb 
l'Ajuntament de Borriol perquè es torne a il·luminar esta rotonda.

El  Sr.  Pascual  Barreda,  representant  de  l'AV  Grup  Roser,  Ctra  Borriol  i 
adjacents, sol·licita informació sobre el projecte aprovat pels Pressupostos participatius de 
l'any 2019, referent a l'enllumenat del Camí Collet.

Informa que en el  Camí Collet,  a  l'altura  del  Grup Roser,  hi  ha conductes  de 
telefonia que estan enterrats, per la qual cosa sol·licita que els pals de fusta existents, 
juntament amb els cables es retiren.

Al març de 2023, es va aprovar el nom del Parc del Roser, i que a estes dates 
encara no s'ha canviat el taulell amb el nou nom del parc.

Reitera la  petició  que s'instal·len plaques reflectores en els pals de la Quadra 
Segona des del Grup Sant Agustí fins al grup Roser.

Sol·licita que s'instal·le una parada de bicicas en el Grup Roser.

Reitera  la  petició  que  es  realitzen  rebaixes  de  vorades  al  Parc  del  Roser, 
concretament per la part del Camí Collet (enfront de Marilac) i la part interior que dona als 
habitatges.

Sol·licita  ancoratges en els  contenidors  de fem entre  Camí Mestrets  i  Quadra 
Segona.

La Sra. Anunciació Láinez, vocal del PSOE,  sol·licita que se substituïsca les 
vorades de l'Av. Espronceda arribant a la Plaça Donoso Cortés, ja que en l'actualitat la 
vorada que hi ha és de taulell, d'un color fosc, que es trenca amb facilitat, s'haurien de 
revisar totes les vorades de la mateixa avinguda.

Comenta que l'Associació de Veïns Racó de Mercader sol·licita una caseta de 
fusta per a instal·lar-la en la parcel·la comunitària. Fins i tot pregunta si es podria aprofitar 
la caseta que es va retirar de Penyeta Roja. El representant del PSOE, Sr. Jose Luís López 
informa que la caseta de Penyeta, quan es va desmuntar, es va trencar tota, ja que no 
estava en condicions i que ja no existix.

El  Sr.  Pabo  Ibañéz,  representant  de  A.  Veinal  i  Esportiva  Venda  Nova, 
comenta que amb l'anterior govern se li va dir que estaven aprovats uns jocs per a portar-
los a la Urbanització de la Joquera, que en el cas que sobraren, li posarien alguna cosa 
més a Venda Nova,  esta  informació  li  la  va facilitar  o  Tomás Fabregat  o  Juan Carlos 
Sanchis. En la Joquera encara no han instal·lat cap aparell de gimnàstica. 

Sol·licita  la  necessitat  d'instal·lar  llum  en  el  carril  bici  de  la  Ctra.  l'Alcora, 
concretament el tram que ja està fet. 

Reitera la petició que es realitze el rebaixe de vorada, on està la parada d'autobús 
en Venda Nova, direcció Castelló, ja que hi ha un xiquet amb discapacitat que tots els 
matins té necessitat d'anar a l'autobús. 
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El Sr. Gerard Corella, vocal (Alcaldia), sol·licita que en Benadresa es netege 
d'herbes les cunetes de Quadra Bacora, Camí Vell de Ribesalbes, … 

En la Quadra la Bacora, enfront del número 45, informa que és necessari fer un 
rebaixe de vorada, ja que en eixe carrer viu una xiqueta amb discapacitat. A més sol·licita 
que s'asfalte tot el carrer, ja que és un carrer principal on circulen molts vehicles i transport  
públic.

En l'Av. l'Alcora, entre el carrer Gandia i el carrer Taronger, els arbres existents 
estan molt poblats i això fa que les branques tapen la llum dels fanals i eixe tram sempre 
estiga fosc.

La Sra. Belén Náger, vocal (Alcaldia), informa que en el mateix Pont Europa hi 
ha moltes paneroles. 

Pregunta si hi ha algun tipus de reglament o ordenança que regule l'ús de patinets 
i al mateix temps de bicicletes.

A la Ciutat del Transport, informa que els pans que delimiten el carril bici són molt 
grans i això fa que moltes vegades danyen els vehicles.

El  Sr.  Pedro  Bermúdez,  representant  de  l'AV  Grup  Reis  i  Ctra.  l'Alcora, 
sol·licita  que la  Plaça Reis 2000 es pinte el  paviment de color  verd i  al  mateix  temps 
sol·licita que s'instal·le una font de polsador, ja que ja està feta la instal·lació. 

Al carrer Maestro Alonso número 9, sol·licita que es retire el pintat per reserva 
d'estacionament per a discapacitats, ja que el veí que vivia en eixe domicili, ja ha mort.

Proposa la idea que se li del nom d'algun carrer a Sr. Miquel Soler, per ser una 
persona benvolguda, tant en el món de la política com pertànyer al grup de música “Els 
Llauradors”, a més de ser durant uns anys President del Districte Oest. S'obri debat sobre 
això, en la qual diu una part que no veuen correcte que es nomene de polítics als carrers 
de la Ciutat.

I  no havent-hi  mes assumptes que tractar,  s'alça la sessió,  sent  les vint  i  una 
hores, estenent-se d'ella la present acta, que signen la Presidenta i la Secretària de la 
Junta, en el lloc i data al principi expressats.
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